
Referat af konstituerende bestyrelsesmøde Fanø Vesterhavsbads Grundejerforening 

lørdag d. 20. juli 2019 

 

Til stede: Annette, Jørgen, Anker, Marek og Josefine 

Afbud: Michael, Bo 

 

Valg af poster: Formand, kasserer og sekretær. 

• Formand: Annette Niebuhr 

• Kasserer: Josefine Franck Bican 

• Sekretær: Josefine Franck Bican 

Valg af arbejdsopgaver 

• Veje og stier: Jørgen Kjems 

• Kontakt til jagtforeningen: Jørgen Kjems 

• Kontakt til færge: Annette 

• Kontakt til kommune: Annette 

• Kontakt til andre ejerforeninger: Annette 

• Skt. Hans: 

• Kontakt til vinteropsyn: 

• Medlemsliste: Josefine 

• Webside: Michael og Marek (skal lave ny webside mm.) 

Andet 

• Meddelelser fra bestyrelsen: Vi talte om, at det var fint med et forårs- og et efterårsbrev. 

• Alle referater fra bestyrelsesmøder lægges på hjemmesiden. 

• Referat fra Generalforsamling sendes/mailes ud til alle. 

• Josefine sender en liste over de manglende betalere for 2019 til Annette, der tager kontakt med dem 

• Annette kontakter hhv. Ønaf og kommunen for at finde ud af, hvorledes aftalen omkring veje og stier 

egentlig er skruet sammen. 

 

Næste bestyrelsesmøde:  

Torsdag d. 8. august 2019, kl. 14:00, hos Anker, Nonboevej 25. 
Dem, der ikke kan være til stede, må gerne være med på telefon eller andet. 
 

Dagsorden: 

1. Ny kontingentsystem/PBS-betaling 

2. Økonomisk overblik 

3. Aftale vedr. veje. 

4. Fastsættelse af støtte til Aktivitetscenteret i det gamle supermarked. 

5. Status hjemmeside mm. 

6. Revisor 

7. evt. 
 

 

V/Josefine Franck Bican 


